

## **ELORO RESOURCES**

## A Stock for Treasure Hunters

The Iska Iska Project in Bolivia by Eloro Resources is considered one of the largest undeveloped silver projects in the world. So far, the Canadian company, led by mining expert CEO Thomas Larsen, has identified 298 million ounces of silver, 4.09 million tonnes of zinc, 1.74 million tonnes of lead, and 130,000 tonnes of tin. Ongoing exploration could further increase these figures. The project's size has not yet been reflected in the stock price. This gives Eloro shares considerable catch-up potential. Bolivia ranks fourth among the world's largest silver-producing countries, with an annual output of 47.8 million ounces.

## **Bottom Found**

The trend in Eloro Resources' stock is likely to reverse upward from its recent lows.

## ELORO RESOURCES **Boden gefunden** Tief unten dürfte der Trend bei der Eloro Re-Aktie für Schatzsucher sources-Aktie nun nach oben drehen Kurs der Floro Das Iska Iska-Projekt in Bolivien von Eloro Resources wird als eines der größten noch nicht entwickelten Silberprojekte der Erde gehandelt. Bisher konnte der kanadische Konzern unter der Leitung (CEO) des bergbauerfahrenen Thomas Larsen dort 298 Millionen Unzen Silber, 4,09 Millionen Tonnen Zink, 1,74 Millionen Tonnen Blei und 130 000 Tonnen Zinn finden. Laufende Explorationen dürften die Menge noch steigern. Beim Aktienkurs hat die Größe des Projekts bisher nicht gefruchtet. Damit besitzt die Eloro-Aktie großes Nachholpotenzial. Bolivien nimmt unter den größten Silberproduzenten der Erde Platz vier mit 47,8 20 Millionen Unzen im Jahr ein. FOCUS MONEY 26/2025 35

Name	German WKN	ISIN	Price in €	MC		Potential	Stopp/I	_oss in €
Eloro Resources	A12C1E	CA2899003008	0,77	75	Verlust Verlust -	150%	0,65	Silber-/Kupfer-/Zink-/Zinnprojekt in Bolivien